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Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részér e
Budapest

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igény/ő kérdést kívánok
benyújtani Németh Lászlóné (Nemzeti Fejlesztési Minisztérium) Miniszte r
Asszonynak a következő címmel :

Járatritkítás	 +személyszállító	 kapacitás	 csökkentése	 +	 alkalmazkodás	 hiánya	 az
utazók/utasok reális igényéhez + az iskolába járó fiatalok utazási feltételeinek jelentős_
lerontása=MÁV megújulása?+Utasbarát menetrend?
Az elmúlt hetekben személyesen is tapasztaltam – rendszeresen utazok vonattal Budapest é s
Kiskunfélegyháza viszonylatában, de más vonalakon is (természetesen fizetős összvonalas
bérlettel!) - hogy a reggeli órákban a Kiskunfélegyházára iskolába, valamint munkába vonattal
utazó fiatalok és felnőttek utazási körülményei sokat romlottak a különböz ő járatritkításoknak és
személyszállítási kapacitások csökkentésének „köszönhet ően” .
Ennek egyik változata a „Bzmot” motorkocsira zsugorított reggeli „vonat”, mely zsúfolásig van tel e
fiatalokkal és felnőttekkel, hasonlóan a hazautazásuk idején is . Érvényes ez a probléma az összes ,
Kiskunfélegyházát érintő vasútvonalra (140, 146, 147, 155), és különösen az iskolába, valamint a
munkába bejárással, majd hazautazással igénybe vett járatokra .
A fentiek vonatkozásában nem csak a rendszeres személyes tapasztalataimra hivatkozok, hane m
számos lakossági megkeresésre is, de nyilvános lakossági fórumokon is rendszeresen terítékre kerü l
ez a probléma. 2012 . május 15-én egy ilyen lakossági fórumon többen határozottan kifogásolták a
140-es fővonalon közlekedő (Petőfiszállás, Selymes, Kiskunfélegyháza) reggeli járato k
zsúfoltságát, különös tekintettel az iskolába járó diákok vonatkozásában .
Fentiekkel összefüggésben a fenti kérdésemet azzal a kéréssel egészítem ki, hogy a közeljöv őben a
minisztérium és a MÁV illetékes szervei – különös tekintettel legalább már a szeptemberi
iskolakezdésre – legyenek szívesek a reális igényeknek és utasforgalomnak megfelel ően átalakítani
az iskolába- és munkába járó utasok szükségleteinek megfelelően a menetrendet, illetve ezzel
összefüggésben a járatok férőhely kapacitását is növelni a Kiskunfélegyházát érint ő vonatokon .

Válaszát és intézkedését előre is köszönöm !

Kiskunfélegyháza, 2012. 06. 11 .
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